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Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen inom Skånes Bridgeförbund torsdagen den 7 
mars 2024. 
 
Närvarande: Eva Erlandsson (EE), Glenn Johansson (GJ), Anders Nordberg (AN), Jens Priess (JP), 
Torbjörn Johansson (TJ), Charlotte Rudbäck (CR) och Thomas Andersson (TA). 
Frånvarande: Jan Gutenwik (JG), Bengt Svedrell (BS) 
 
Övriga närvarande: Thomas Winther/SBF (TWI) 
 
Bilagor: 1 
 
§ 1 ÖPPNANDE 

Vice Ordförande Jens Priess välkomnade de närvarande och förklarade mötet öppnat klockan 
18.30. 

 
§ 2 FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Föregående sammanträdesprotokoll (2023-10-01) godkändes. 
 
§ 3 FÖREDRAGNINGSLISTAN 

 Den upprättade föredragningslistan godkändes efter tillägg av § 5 och § 7.  
 
§ 4 UNDERHANDSBESLUT 

Inga beslut. TA informerade om att nuvarande telefonabonnemang av ekonomiska skäl 
kommer att avslutas till förmån för en ren mobillösning, vilket medför att det fasta numret då 
upphör att gälla. 

 
§ 5 HEMSTÄLLAN FRÅN SBF OM KALLELSE TILL EXTRA RIKSSTÄMMA 

SBF har hemställt om kallelse till en extra riksstämma för att möjliggöra stadgeändringar 
rörande revisorer. Beslutades att godkänna hemställan. TA uppdrogs att digitalt skicka det, 
av CR, underskrivna dokumentet. 

 
§ 6 TÄVLINGSVERKSAMHET 
 TA redogjorde kortfattat för Skånes BFs tävlingar och kurser (förra året inom parantes): 

• DM-Mixed: 26 par deltog (30) 

• Allsvenskan Div 4: 3 lag deltog (4). Namnbyte till ”En 4 i Skåne” verkar inte ha påverkat 

• TL steg 1-kurs: 15 deltagare 

• DM-Damer: 12 par deltog (15) 

• DM-HCP30+: 20 par deltog (0) 

• DM-veteraner: 12 anmälda (9) 

• DM-lag Open: 28 lag deltar (12) 

• DM-Par Open: kommande 
 
Beträffande DM-Par Open beklagade TA att tiden runnit iväg, bl.a. pga sjukfrånvaro i 
december och den ökade arbetsbördan med DM-lag i år, och att det inte funnits tid att 
rekognisera möjligheten för klubbkval. DM-Par Open spelas därför även i år som direktfinal. 
TA uppdrogs inför nästa säsong att sondera klubbkvalsmöjligheten redan under sommaren 
då en del klubbar har sina KM tidigt på säsongen, som före pandemin också ofta användes 
som kval till DM-final. 
 
Glädjande var att klassen HCP30+ blev av i år, med 20 par. Det var en uppskattad tävling av 
deltagarna, och kan sannolikt bli av även kommande år. TA redogjorde för de förändringar 
som kan ha bidragit till uppslutningen; lägre startavgift (150kr/spelare), senare starttid (11:00) 
samt färre brickor (38 st). Den lägre startavgiften gör visserligen att tävlingen inte bär sina 
egna kostnader då 115 kr av de 150 går till SBF, men Skånes BF ser det som en investering 
för framtiden. 
 
Ett utkast till tävlingsprogram för 2024-2025 har tagits fram av TA och presenterades. SBF 
spikar samtliga datum, inklusive förslag på spelhelger, under april. Beslutades att TA bevakar 
och tar fram ett slutgiltigt förslag på tävlingsprogram inför nästa styrelsemöte, som då 
fastställs. 
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§ 7 SBF/TWI 
TWI redogjorde för möjligheten för distriktsförbunden (dfb) att ansluta sig till SISU och att man 
först måste registrera sig hos Idrott Online. En sådan anslutning kan ge bidrag till 
verksamheten i form av material, exempelvis ny skrivare eller dator om det skulle behövas. TA 
redogjorde för planen att ha ett möte med BK Bridgehusets SISU-representant vid deras nästa 
möte för att presentera Skånes BF. 
 
TWI berättade att det kommer att ansluta sig en ny klubb till SBF, Simrishamns BK. TA och 
AN redogjorde för den ej anslutna klubben Öresundsbridgen, som nu har nya 
styrelsemedlemmar som arbetar för att även de ska ansluta sig till SBF. 
 

§ 8 REKRYTERING 
TWI presenterade SBF:s strategiplan för rekrytering, Bridge-X och redogjorde för att det är av 
yttersta vikt att dfb ser till att nå ut till klubbar med informationen, träffar klubbarna för att 
presentera planen osv. Beslutades att TA och CR i samverkan ansvarar för att se till att vi 
kommer vidare med detta så snart som möjligt. Ett digitalt uppföljningsmöte med SBF, under 
ledning av ordförande Martin Löfgren, hålls den 30 maj klockan 10.00 och SBF ser gärna att 
så många som möjligt ur styrelsen ansluter till mötet. Teams-länk för mötet kommer längre 
fram, TA uppdrogs att skicka ut länken till styrelsen via e-post när den kommer Skånes BF 
tillhanda. 
Ur innehållet i strategiplanen framfördes att det finns ProvaPå-påsar för 20 kr/styck, 
innehållandes allt man behöver för att snabbt komma igång med att introducera bridge för 
utomstående; kortlek, minibridge-folder m.m. 
 
TWI anförde också att övrigt reklammaterial såsom beach-flaggor och roll-ups kan lånas av 
SBF utan kostnad, utöver returfrakten. 
 
TWI påpekade att det inte är många klubbar i Skåne som rekviverat funktionärshandboken, 
som är gratis i digital form och till självkostnadspriset ca 180:- som förtryckt med ringpärm. TA 
uppdrogs att informera klubbar om funktionärshandboken i samband med möten och e-
postutskick. 
 

§ 9 ANSTÄLLNINGSFORM 
TA redogjorde för en alternativ lösning i förhållande till den beslutade 
tjänstegradsminskningen som träder i kraft 240601. TA kommer att, på ett eller annat sätt, 
arbeta för SBF för att uppnå heltidsarbete. En alternativ lösning kan vara att TA fortsatt arbetar 
kvar 100% hos Skånes BF men att SBF köper tid av Skånes BF motsvarande den tjänstegrad 
TA:s tjänst minskar med. Diskussion med SBF:s verksamhetschef Suzanne Lemborn (SLE) 
pågår, där SLE kommer att kontakta ordförande Jan Gutenwik (JG). 
 
TA redogjorde för den faktiska personalkostnaden Skånes BF har per timme för den anställde, 
inklusive sociala avgifter, tjänstepensionstillägg samt semesterlön om 12% och presenterade 
beloppet 327 kr/timme efter vårens lönerevision. Eventuell sjukfrånvaro och hyreskostnad togs 
ej med i beräkningen. Diskussion om beräkningen följde då delar ur styrelsen ansåg att den 
var felaktig och alldeles för låg, summan 400 kr/timme nämndes som rimlig. TJ anförde att 
man kan räkna med bruttolön/timme gånger faktorn 1,7 vilket ger ett timpris på 377 kr. 
Jämförelse med datakonsulters ca 1200 kr/timme nämndes. 
Inga beslut togs då SLE och JG ej samtalat ännu.  
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§ 10 ÖVRIGA FRÅGOR 
Listan för ”Beslutade aktiviteter” uppdaterades. 
JP undrade om ekonomin, varpå TA redogjorde för att det är svårt att säga då Skånes BF inte 
har en linjär ekonomi som kan kontrolleras månadsvis, men ur minnet nämndes att 
medlemsantalet minskat något jämfört med förra året, samt att Skåneserien har något färre 
lag i år än förra året. JP önskade se en prognos för hur ekonomin utfaller i år, samt en 
preliminär budget för säsongen 2024-2025. TA uppdrogs att inför nästa möte upprätta en 
ekonomisk sammanställning med: 

• Årets budget 

• Årets resultat ”to date” jämfört med förra året 

• Prognos över årets resultat 240831 jämfört med budget 

• Preliminär budget för 2024-2025 baserat på de nya förutsättningar som kommer att gälla 
 

§ 11 NÄSTA SAMMANTRÄDE 
 Nästa sammanträde blir måndagen den 27 maj klocka 18.00 via Teams. 
 
§ 12 AVSLUTNING 

Beslutades att dela ut reseersättning till: EE 150:- 
      JP 460:- 
      TJ 130:- 
      CR 150:- 
 
Vice ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat klockan 20.37. 
 

 
 
Justeras:      Malmö den 7 mars 2024 
 
 
______________________    _________________________ 
Jens Priess, Vice ordförande    Thomas Andersson, mötessekreterare 


